
Valtu Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll nr. 2 

 

Osalesid: Leaanyka Leisson, Reelika Kuusemäe, Ebe Luige, Andres Saks, Allar Läll, Alma Linder, Merily 
Vinter-Kivi, Moonika Schmidt, Annabel Altvälja, Hannes Välja, Merit-Mia(külaline). 

Koosolekut juhatas: A. Läll 

Puudusid: Reino Roosi, Hannes Kraav 

Protokollis: A. Läll 

Aeg: 28.02.2023 kell 18:00-20:35 

 

Päevakord: 

- Kooli juurdeehitus 
- Esimesse klassi registreerimine 
- Kooli poolsed mured ja rõõmud 
- Lastevanemate poolsed mured ja rõõmud 
- Kooli sünnipäev 
- Muud teemad 
 

Arutati: 

1. Kooli juurdeehituse plaan on vaja saada igasse arengukavasse, mis meie piirkonda puudutab. 
2. 22. märtsil kell 18:00 esimese klassi tulijate vanematele kooliga tutvumine. Klassi suurus 

planeeritud 24 last, hetkel taotlusi on piisavalt. 
3. Eelarvega on kitsas kuna energiakulud on palju tõusnud (küte, elekter). 
4. Ettepanek koguda õppevahendite soetuseks toetusi annetustena. Kui on konkreetseid asju, 

mida plaanis soetada, siis võiksime kogumiskampaania teha.   
5. Ettepanek huvitegevusele mingi osalustasu panna. Ettepanek hetkel hoolekogus heakskiitu ei 

saanud, kartuses, et siis on neid, kes sellisel juhul huviringist loobuks. 
6. Ujumistreeneriks sobib vähemalt 3. kategooria treener. Otsime tegijat. 
7. Parimate valla sportlaste valikusse kaasata eriala tundvaid inimesi.  
8. Persoonilugu oma inimestest, et kogukonda tutvustada. Lahtiseks jäi, kes võiks neid kokku 

kirjutada. 
9. Kooli sünnipäev 19.08.2023. Toitlustaja on veel lahtine.  
10. Kutsuda kooli endisi vilistlasi oma tegemistest ja töödest lastele rääkima. Koolil on mingi 

nimekiri juba koostatud. 
11. Panna sünnipäeva kutse FB jagamiseks, et saaks võimalikult laialt jagada. 
12. Kooli FB aktiivsemalt kajastada. 
13. Koolibussi hange on tulemas, anda kooli poolt sisendit. Sõiduaeg mitte üle 30 minuti ja koolis 

mitte varem kui 30 minuti enne tundide algust. 
14. Koolitoidu poole pealt on salatid paremaks läinud. 
15. Ettepanek, toitumisnõustaja (tuntum) kaasamine lastele ja lastevanematele. Mõelda veel 

millisel kujul, et annaks ka tulemusi. 
16. Ettepanek anda võimalus lasevanematel tulla toitu maitsma. 



17. Veipimise teemaga tuleb koolis tegeleda, et ennetada seda tegevust. Soovitav on teha 
pistelisi reide. 

18. Esmaabitarvetele ligipääs spordihoones ja koolis. (Alma võiks üle vaata) 
19. Põhikooli kaks võõrkeelt, mis võiks olla teine võõrkeel ja kas kaasatakse lapsevanemaid? 

Selleks tuleb leida ka õpetaja. 
20. Õpilasesindus on väga hästi ennast näidanud ja olnud aktiivsed 
21. Koolis ei ole enam sõna „TERE“, seda ei kiputa väga kasutama enam. 
22. Tundi võiks kooli alustades seistes. 

 

 

Otsustati: 

1. Volikogu liikmed seisavad hea selle eest, et kooli juurdeehitus oleks kajastatud, valla 
arengukvades. (Moonika, Leaanyka, Allar) 

2. Kooli sünnipäevale toitlustaja leidmine. (Direktor, Reelika) 
3. Kooli sünnipäeva kutse kujundada FB jaoks, et saaks võimalikult laialt jagada (Direkor) 
4. Kooli Facebookis aktiivsemalt kajastada (Kes hoolekogu poolt oleks valmis õlga alla panema?) 
23. Koolibussi transporditeenuse hankega seoses saata hoolekogu ootused vallale. Sõiduaeg 

mitte üle 30 minuti ja koolis mitte varem kui 30 minuti enne tundide algust. (Allar) 
5. Leida aeg, millal lapsevanemad saavad võimaluse tulla koolitoitu maitsma (Direktor) 
6. Teha kooli pistelisi reide, et veipimise teema kontrolli all hoida (Direktor) 
7. Vaadata üle esmaabitarvete ligipääs ja leitavus koolis ning spordihoones (Alma) 
8. Põhikooli teise võõrkeele valikusse kaasata ka lapsevanemaid, saata küsitlus lastevanemate 

listi (Direktor) 
9. Õpilasesindus võiks teha viisakuse nädala, et õpilased ja ka täiskasvanud ütleksid üksteisele 

„Tere“, „Palun“, alustaks tundi seistes jne. (Õpilasesindus)  

 

 

/digiallkiri/ 

Allar Läll 

Hoolekogu esimees 


